
Referat af bestyrelsesmøde den 28. februar 
2019 

 
 
 
Til stede: Gitte O, Michelle, Gitte A og Marianne Ronja (ref.) 
 
1. Valg af ordstyrer: Gitte O. 
 
2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
 
3. Udearealer/beplantning: Der er blevet fældet en del træer 
som var syge, så vi skal til at finde ud af hvad der skal plantes i 
stedet. Hvad sker der i forhold til det firma der har lavet udkast til 
grøn plan? Gitte O. tager kontakt til administrationen for at høre 
hvad der sker. Eller skal vi nytænke med et grønt udvalg der kan 
lave et udkast til beplantningen i Vejlby Vænge? Vi har tradition for 
at der skal plantes nye træer når gamle træer fælles. 
 
4. Emhætte: Der er flere beboere der er utilfredse med den 
manglende sugeevne ved de emhætter vi har i køkkenet. Gitte O 
prøver at snakke med Peter om der kunne være en løsning der kan 

gøre suget mere effektivt. 
 
5. Fastelavn: Dele af bestyrelsen i Vejlby Vænge stiller op og 
hjælper med planlægningen og afholdelse af fastelavnsfesten 
sammen med Meny. 
 
6. FAB-møde: Vi regner med at vi deltager med det meste eller 
hele bestyrelsen. 
 

7. Evt.: Intet til dette punkt. 


